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Grote overnames doen en die financieren met veel schuld, 
snijden in de kosten en hopen dat het goed komt. Dat is de 
strategie die kabel- en telecommaatschappij Altice lang en 
met succes volgde. Tot beleggers ineens genoeg hadden 
van het spel en het aandeel massaal dumpten. Wat was de 
aanleiding voor die omslag en wat staat Altice nu te doen 
om een verdere neergang te voorkomen? Een analyse.
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Sinds kort is de rente aan een opmars bezig. Sommigen 
waarschuwen dat de decennialange neerwaartse trend 
is gebroken en voorzien hogere leenkosten.  
Dat kan een nieuwe realiteit opleveren. Waarom stijgt 
de rente? En wat kunnen de gevolgen zijn?

ANGST VOOR EEN STIJGENDE RENTE15

De grote oliemaatschappijen staan niet bekend 
als bedrijven die snel van koers veranderen. Net 

als bij de mammoettankers waarmee ze hun 
brandstoffen transporteren, is een koerswijziging 

niet snel doorgevoerd. Maar de stevens 
beginnen beetje bij beetje te wenden. 

CEO-INTERVIEW: ERIC WINTER
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‘Een omgekeerde overname.’ Zo noemt 
Eric Winter de verkoop van zijn bedrijf 
NIG (Nederlandse Interim Groep) aan 
DPA. Hij en zijn zakenpartner Olav 
Berten kwamen zo in 2011 binnen bij 
het beursfonds. Na een turbulente 
start lijkt het bedrijf nu in rustiger 
vaarwater gekomen.

‘DPA IS FLINK GERAAKT 
 DOOR DE WET DBA’ 

Traditionele  
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duurzaamheid

Grote overnames doen en die financieren met veel schuld, 
snijden in de kosten en hopen dat het goed komt. Dat is de 
strategie die kabel- en telecommaatschappij Altice lang en 
met succes volgde. Tot beleggers ineens genoeg hadden 
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BELEGGERS DOEN NIET MEER MEE MET  
HET HEFBOOMSPEL VAN ALTICE
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